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Dagsorden 

 Bestyrelsesmøde 14-11-2023 
Mødetidspunkt 17-19 

Mødested Børnehuset Toreby 

Forplejning  Børnehuset Toreby 

 

Udsendt til Fremmødt Afbud Mødeleder Referent  

Institutionsleder: Nanna Kronholm Gjessø  X  X  

Formand: Chris Andersen X    

Næstformand: Julie Nielsen X    

Bestyrelsesmedlem: Louise Schnohr  X   

Bestyrelsesmedlem: Signe Larsen  X   

Bestyrelsesmedlem: Jesper Morsing X   X 

Suppleant: Charlotte Holm-væver X    

Suppleant: Julie Kørup Jensen     

Medarbejderrepræsentant: Tine Nakskov X    

Suppleant for medarbejderne: Joan Christensen     

 

1. godkendelse af sidste mødereferat  Godkendt uden ændringer 

2. orientering fra ledelsen  
 

- Der er fundet penge til nyt gulv på 
troldenes stue. Derfor skal ungerne være 
ude fra d. 1. til 6. december. 

- Der er købt nye senge og madrasser, da de 
gamle ikke opfyldte kravene til hygiejne. 

- De gamle senge kan købes for 100 kr. 
stykket, som går til børnene. 

- Der er netop sendt invitation til 
julearrangement d. 13. december. 

- Der er ønske om gran, ler og et juletræ til 
d. 13. 

- Apropos juletræ, så er man meget 
velkommen til at aflevere sit ”brugte” 
juletræ efter jul. 

- Natasha stopper d. 1. december 
- Der søges timelønnede vikarer. 

3. orientering fra formanden - Der skal laves et fællesskriv fra forældrene 
i bestyrelsen til de nye børns forældre. 



4. orientering fra stuerne Der bliver pt. arbejdet med krop, sanser og 
bevægelse i hele huset, der er forskellige fokus 
områder på stuerne og om ikke så længe bliver der 
lavet julehemmeligheder. 

5. Udarbejdelse af retningslinjer for et sundt 
frokostmåltid, samt mad ved særlige 
lejligheder, se bilag. 

Vi har diskuteret et udkast til de nye retningslinjer, 
der tager udgangspunkt i Guldborgsund 
Kommunes anbefalinger. Vi følger anbefalingerne 
nu, men dette skal nedskrives. 
Et af punkterne er hvor stor en andel af maden, 
der skal være økologisk. Det er inddelt i 3 mærker: 

- Bronze (30-60%) 
- Sølv (61-90%) 
- Guld (91-100%) 

Vi går efter bronzemærket som start og vil arbejde 
mod sølv. Grunden til dette, er at vi prioriterer at 
der bliver lavet mad fra bunden i huset og 
økologisk mad er dyrt i indkøb. Det er uvist hvor vi 
ligger i procenterne lige nu. 
Det besluttes at der forsat skal gives is/ creambolle 
ved børnefødselsdage og en lille ting ved særlige 
anledninger. 
Retningslinjerne bliver renskrevet, sendt rundt til 
bestyrelsen og efter godkendelse vil den blive lagt 
op på hjemmesiden. 

6. bestyrelsesmedlemmerne har ordet  - Ønske om grøften ude foran parkeringspladsen 
bliver repareret, da der er en del huller. 

- Forsat ønske om en låge ud til 
parkeringspladsen fra vuggestuen. 

- Bestyrelsen roser personalet, de fornemmer at 
der er en større ro i huset, blandt børn og 
personale. Der er god stemning når de kommer 
ind ad døren og der er altid plads og overskud 
til et ”Godmorgen eller hej” 

7. budget/økonomi  50.000 kr. i underskud, grundet uforudsete 
nyindkøb af barnevogne, senge, reparation af 
opvaskemaskine og også ny vaskemaskine. 

8. indkommende punkter fra forældrene  Der er ikke kommet nogle inputs 

9. kommende bestyrelsesmøder 16. januar 2024 

10. evt. 
 

- Der er for tiden flere skolepraktikanter, som er 
her få dage af gangen. 

- Bente er startet i praktik i køkkenet 

 

 


